
 
                     RESERVATION KOMMUNSTYRELSEN 210601: 

                     KSF 2019/617. 

 

Jag har tidigare varit positiv till förslaget till detaljplan för Sätofta 6:21, med en 
bebyggelse av 2/3-delar av naturområdet. Efter att ha tagit del av handlingarna 
rörande kommunens förvärv av marken anser jag att detta stärker bilden av att 
marken skänkts till kommunen för bevarande av ett park/naturområde. 
Visserligen finns inget uttryckligt villkor i köpehandlingen, men i 
lantmäterihandlingen står tydligt att förvärvet avser gatu- och parkmark. Vad 
kommunen hade för intresse av att förvärva dessa markområden är idag 
obegripligt och förmodligen finns alla korten inte på bordet.  

Eftersom marken förvärvats under dessa särskilda förutsättningar anser jag att 
förslaget till detaljplan bör avslås. 
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